
BRMG-KPGiM-III.0012.6.2012

Protokół Nr 29-6/2012
z posiedzenia  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  Rady  Miasta  Gdańska, 
które odbyło się dnia 17 kwietnia 2012 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, 
w sali nr 003 – Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku.

Obecni:  według  załączonych  list  obecności,  które  stanowią  załącznik  nr  1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 

Na stan siedmiu (7) członków Komisji,  w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.

Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki  
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska.

Po  stwierdzeniu  quorum,  otworzył  29  posiedzenie,  powitał  zebranych  i 
poinformował,  że  porządek  obrad  został  dostarczony  radnym  w  terminie 
regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Następnie Komisja przystąpiła do zatwierdzenia porządku obrad.

Przewodniczący Piotr Dzik
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad:

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu 
Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki budżetowej – druk nr 544.

Kto z państwa radnych jest za wniesieniem przedmiotowego projektu – zawartego w  
druku nr 544 i opiniowanie go w punkcie 1?

Głosowanie:

Komisja 6 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały pod obrady i  
będzie go rozpatrywała w punkcie 1.

• Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  partnerstwa  w  ramach 
projektu  „Pomorska  Fabryka  Designu”  realizowanego  w  ramach 
Priorytetu VI Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – druk nr 545.

 Kto  z  państwa radnych  jest  za  wniesieniem przedmiotowego projektu  uchwały  –  
zawartego w druku nr 545 i opiniowanie go w punkcie 2?

Głosowanie:

Komisja 6 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały pod obrady i  
będzie go rozpatrywała w punkcie 1.

Obecne punkty od 1 – 5 stają się punktami 3 do nr 7.
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• Wniosek Prezydenta  w sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego  przy ul. 
Długiej 50/51 o pow. 86, 02m2 -  na rzecz Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego. 
Sprawa WGK-II-7152.1.43.2012.MZ.100313 z dnia 11.04.2012r.

Kto z państwa radnych jest za wniesieniem przedmiotowego wniosku i opiniowanie go 
w punkcie 6.1?

Głosowanie:

Komisja 6 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. wniosek pod obrady i będzie go  
rozpatrywała w punkcie 6.1.

Przewodniczący Piotr Dzik
Czy  są  jeszcze  jakieś  uwagi  do  dzisiejszego  porządku  obrad?  Nie  ma  uwag, 
przechodzimy do głosowania porządku.

Kto z państwa radnych jest  za przyjęciem tak zaproponowanego porządku obrad w 
dniu dzisiejszym? 

1. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – 
jednostki budżetowej – druk nr 544.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

2. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
przystąpienia do partnerstwa w ramach projektu „Pomorska Fabryka Design” 
realizowanego  w  ramach  Priorytetu  VI  Programu  Operacyjnego  Kapitał 
Ludzki – druk nr 545.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w  sprawie zmiany 
programu  rozwoju  gminy  Gdańsk  zawartego  w  dokumencie  „Strategia 
Rozwoju Gdańska do roku 2015 - druk nr 527. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

4. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2012-2040 - druk nr 541.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2012 rok – druk 
nr 542.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

6. Rozpatrzenie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  dodatkowego  obniżenia 
stawki czynszu najmu lokalu użytkowego, położonego przy ul. Łagiewniki 56 
w Gdańsku  o 20% z tytułu realizacji  zadań związanych z promocją Miasta 
Gdańska - sprawa WGK.II.7152.1.30.2012.JW.87862 z dnia 28.03.2012r.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska
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6.1. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta w sprawie dalszego użyczenia lokalu 
użytkowego, zlokalizowanego przy ul. Długiej 50/51 w Gdańsku – na rzecz 
Teatru  Szekspirowskiego  -  sprawa  WGK.II.7152.1.43.2012.MZ.100313  z 
dnia 11.04.2012r.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

7. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.

Porządek został przyjęty 6 głosami za - jednogłośnie.

Punkt – 1
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska zmieniającej  uchwałę  w 
sprawie  uchwalenia  statutu  Zarządu  Dróg  i  Zieleni  w  Gdańsku  –  jednostki 
budżetowej – druk nr 544.     Sprawa: BRMG - S.0006.107.2012   - oryginał projektu  
uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2012 roku.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pan Stanisław Małachowski – Kierownik Działu Utrzymania Dróg w Zarządzie  
Dróg i Zieleni w Gdańsku
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedział m.in., że nowelizacja ustawy 
o drogach publicznych wskazała określenia wynikające z tzw. nie uiszczenia opłat, 
jako opłaty dodatkowe. Aktualnie w statucie ZDiZ to określenie jest,  jako kary 
pieniężne i  dlatego  zachodzi  potrzeba  zmiany  zapisu  kary  pieniężnej  na opłatę 
dodatkową z tytułu pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych oraz 
opłat dodatkowych za uiszczenie opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na 
drogach publicznych miasta Gdańska w strefie płatnego postoju.

Druga zmiana projektu uchwały dotyczy tego, że z chwilą wejścia uchwały Rady 
Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 2012 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek 
opłat  za  korzystanie  z  przeprawy  promowej  przez  Martwą  Wisłę  zachodzi 
konieczność dopisania do statutu ZDiZ zapisu, że ZDiZ pobiera opłaty za korzystanie 
z przeprawy promowej. 

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji, i ponieważ nie było głosów w dyskusji 
przystąpił do procedury głosowania.

Ustalenia:              Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady  Miasta  Gdańska  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  statutu 
Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki budżetowej – druk nr 544.
 
Głosowanie:
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Komisja  7  głosami  za  –  jednogłośnie  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 544. Opinia 
Nr 29-6/165/41/2012.

Punkt – 2.
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przystąpienia do 
partnerstwa w ramach projektu „Pomorska Fabryka Design” realizowanego w 
ramach Priorytetu VI Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – druk nr 545.
 Sprawa: BRMG - S.0006.108.2012- oryginał projektu uchwały w protokole z sesji 
Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2012 roku.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pan Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedział m.in., że jest to uchwała w 
sprawie  przystąpienia  do  partnerstwa  gminy  miasta  Gdańska.  Powiatowy  Urząd 
Pracy  przystępuje  do  realizacji  razem  z  Gdańską  Fundacją  Przedsiębiorczości 
projektu innowacyjnego,  który jest w całości  finansowany ze środków Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. Krótko mówiąc program będzie polegał na wsparciu 
osób, które pozostają bez zatrudnienia, ale osób, które mają ukończone 50 lat o 
zdolnościach  manualnych,  rękodzielniczych.  Jest  to  projekt  wzorowany  na 
podobnym projekcie szwajcarskim, gdzie osoby już w wieku powyżej 50 roku życia 
mają  pewne  zdolności  manualne  rękodzielnicze  i  wytwarzają  różnego  rodzaju 
produkty, które następnie są sprzedawane. Zawiązują coś w rodzaju spółdzielni, 
wytwarzają  i  sprzedają  swoje  wyroby.  Projekt  ten  będzie  zawiadywać  Gdańska 
Fundacja  Przedsiębiorczości,  w  części  projektu  związanym  z  rekrutacją 
uczestników tego przedsięwzięcia. Projekt jest korzystny również dla Powiatowego 
urzędu Pracy i w tym zakresie, że zostaną przeszkoleni doradcy zawodowi z bardzo 
specyficznej  metody  związanej  z  oceną  umiejętności  właśnie  manualnych 
rękodzielniczych  przy  rekrutacji.  Budżet  projektu  wynosi  ponad półtora  miliona 
złotych. Proszę państwa o zgodę na przystąpienie do tego projektu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

DYSKUSJA:

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
W zasadzie nie ma, co pytać panie przewodniczący, ale jeśli można przy okazji jak 
widzę pana dyrektora, czy jakieś etaty w Urzędzie Pracy zostały zlikwidowane, bo 
jakieś przymusy słyszałem, że miały być?

Pan Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
Każdy  ma  swoje  warunki.  Nie  mamy  żadnych  przymusów  narzuconych.  Mogę 
powiedzieć  tylko  tyle,  że  ograniczyłem  zatrudnienie  w  dziale  związanym  ze 
świadczeniami  i  w  dziale  organizacyjnym  i  z  tego  ograniczenia  utworzyliśmy 
dodatkowy  referat  pośrednictwa  pracy,  ponieważ  brakuje  pośredników.  Relacja 
pośrednika do osób bezrobotnych w Polsce wynosi 1 do 900. My w Gdańsku mamy 
tutaj dużo lepszą sytuację, bo jest to w granicach 200 osób na jednego pośrednika, 
to jest jeden z lepszych wyników krajowych. Zwolnień nie było, były przesunięcia, 
czyli jest ta sama liczba osób.
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Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Dziękuję bardzo.

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
Czy  w  jakiś  sposób  monitorujemy  takie  projekty,  które  są  dodatkowo  jakby 
wprowadzane tak jak ten? Jaka jest efektywność tych zaangażowanych środków?

Pan Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
To jest projekt innowacyjny, który dopiero się rozpoczyna. On uzyskał pozytywną 
ocenę komisji oceniającej wnioski. W tym wypadku w Departamencie EFS Urzędu 
Marszałkowskiego i jest rozłożony na kilka lat. Tak, że akurat ten projekt będzie 
monitorowany zgodnie z programem stanu naprawy tego projektu. Pomimo tego, że 
to jest swego rodzaju pewien eksperyment, wzorowany na podobnych projektach w 
Europie  Zachodniej.  Trudno  jest  dzisiaj  znaleźć  kwalifikacje,  w  szczególności, 
kiedy  są  bezrobotnymi,  a  mają  takie  zdolności,  które  są  na  ogół 
niewykorzystywane. Może być osoba ze zdolnością manualną i dzięki temu może 
prowadzić  pewną działalność gospodarczą.  Tego nie  powiedziałem,  ale  Gdańska 
Fundacja Przedsiębiorczości będzie prowadziła coś w rodzaju sklepu, do którego 
ludzie będą dostarczali swoje produkty i będą sprzedawane. Jeżeli to się sprawdzi, 
to będzie można rozszerzyć to również na inne osoby. W tym projekcie jest to 15 
osób, a w przyszłości być może będzie to miejsce, dla których mieszkańcy Gdańska 
po 50 roku życia, być może nie tylko, nawet starsze osoby będą mogły dostarczać 
swoje produkty.

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
Według tego projektu przeznaczamy 100 tysięcy na osobę, jeśli ma brać udział 15 
osób, to taka jest wysokość.

Pan Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
Tak, ale bez środków budżetu miasta. Środki są w 100% unijne i projekt wygrał w 
konkursie ogłoszonym przez Marszałka Województwa i przedstawiamy go państwu, 
ponieważ jest po pierwszej już ocenie skierowany do finansowania.

Przewodniczący Piotr Dzik
Dziękuję. Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania.

Ustalenia:              Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie  przystąpienia  do  partnerstwa  w  ramach 
projektu  „Pomorska  Fabryka  Design”  realizowanego  w  ramach  Priorytetu  VI 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – druk nr 545.

Głosowanie: 
Komisja  7  głosami  za  –  jednogłośnie  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 545. Opinia 
Nr 29-6/166/42/2012
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Punkt – 3.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie  zmiany 
programu rozwoju gminy Gdańsk zawartego w dokumencie „Strategia Rozwoju 
Gdańska do roku 2015 - druk nr 527.  Sprawa: BRMG - S.0006.90.2012   - oryginał 
projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2012 
roku.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pan Tomasz Drozdowski – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Gospodarczej
Referując  przedmiotowy  projekt  uchwały  powiedział  m.in.,  że  mieliśmy 
przyjemność  Komisji  przedstawiać  już  sam  program  od  strony  merytorycznej  i 
dyskutować w ubiegłym miesiącu na tematy poszczególnych programów, natomiast 
dzisiaj  już  w  postaci  uchwały.  Wymieniamy  programy  operacyjne,  czyli  tak 
naprawdę rozdział VIII strategii. Mamy pięć nowych programów operacyjnych. Te 
programy  pozwalają  nam  na  węższe  zdefiniowanie  obszarów  newralgicznych 
miasta. Jednocześnie są pewną platformą do badania, które robimy i do przyszłej 
strategii  rozwoju, którą będziemy tworzyć. Nie zmieniamy strategii  w całości  w 
dwóch  zasadniczych  powodów.  Pierwszym  powodem  jest  to,  że  nie  znamy 
dokładnego modelu finansowania na lata 2014-2020. To będzie najprawdopodobniej 
dofinansowanie  wskaźnikowe,  wynikające  z  różnych  unijnych  uwarunkowań. 
Zmienia  się  startego  województwa  pomorskiego.  Natomiast  my  się  do  tego 
przygotowujemy. To jest pierwszy etap aktualizacji strategii.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i ponieważ nie było głosów w dyskusji, 
przeszedł do procedury głosowania.

Ustalenia:              Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i  pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Miasta  Gdańska  w  sprawie  zmiany  programu  rozwoju  gminy  Gdańsk  zawartego  w 
dokumencie „Strategia Rozwoju Gdańska do roku 2015 - druk nr 527.

Głosowanie:
Komisja  7  głosami  za  –  jednogłośnie  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 527. Opinia Nr 
29-6/167/43/2012

Punkt – 4.
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-
2040 - druk nr 541. Sprawa: BRMG - S.0006.104.2012- oryginał projektu uchwały 
w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2012 roku.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że zmiany w WPF nie 
są  ostatnimi  zmianami,  spowodowane  niewykorzystaniem finansowym,  ale  też  i 
zakresu rzeczowego przy realizacji zaplanowanych zadań w 2011 roku.
Odtwarzamy środki  na  zadania,  które  są  obecnie  realizowane  i  ze  względu  na 
płatności te środki muszą być odtworzone w budżecie tego roku. Główne źródło 
finansowania  tych  zmian  są  środki  przewidziane  na  budowę  infrastruktury 
towarzyszącej  dla projektu Pomorskiej  Kolei  Metropolitalnej.  Z uwagi na to, że 
decyzja lokalizacyjna dla PKM jest nieprawomocna, złożono kilka odwołań od tej 
decyzji,  a  rozpatrzenie  prawdopodobnie  tych  odwołań  będzie  trwało  kilka 
miesięcy.  W związku  z  tym nie  jesteśmy  w stanie  rozpocząć  procedur  wypłaty 
odszkodowań. Zaplanowane środki  w wysokości  16 milionów 900 tys.  złotych na 
pewno w tym roku nie będzie wykorzystana. I w związku z tym kwotę w granicach 7 
milionów  złotych,  co  będzie  miało  odzwierciedlenie  w  budżecie,  będę  później 
omawiała. Te środki zdejmujemy i przeznaczamy właśnie na inne zadania.

Zwiększamy środki na program ożywienia dróg wodnych, ponieważ nakłady w roku 
2011 nie zostały w pełnej wysokości wykorzystane. W związku z tym przenosi się te 
środki na rok 2012. Limit zwiększa się o kwotę 8 milionów 807 tys. zł., w takiej  
wysokości, aby można było odpowiednio realizować płatności.

Pętla Żuławska. Rozwój turystyki wodnej. Również aktualizujemy nakłady, które 
zostały poniesione w roku 2011. Zwiększamy w związku z tym limit wydatków o 
kwotę 3 miliony 800 tys. złotych.

Połączenie portu lotniczego, Trasa Słowackiego. Zwiększamy środki w 2015 roku o 
kwotę  16  milionów  500  tys.  zł.  Są  to  środki  związane  ze  wzrostem  kosztów 
pozyskania gruntów na budowę ul. Słowackiego. Te środki są wygenerowane z tej 
puli, która została zarezerwowana na inwestycje. Ponieważ w roku 2015 mieliśmy 
mała kwotę zaangażowaną na przedsięwzięcia, w związku z tym zwiększamy teraz 
to zadanie dotyczące Trasy Słowackiego.

Zintegrowany  System  Zarządzania  TRISTAR.  Również  odtwarzamy  środki,  które 
zostały niezrealizowane w roku 2011. Jest to kwota ponad 4 miliony 400 tys. zł. 
Wszyscy  państwo  macie  projekt  uchwały,  jak  są  pytania,  to  bardzo  proszę. 
Dziękuję.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

DYSKUSJA:

Przewodniczący Piotr Dzik
Tutaj też jest szkoła w Kokoszkach?

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Tak.

Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych
Ale to jest tylko zmniejszenie po oszczędnościach przetargowych na dokumentację, 
ale środki są przesuwane w ramach edukacji na przedszkola.
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Przewodniczący Piotr Dzik
Jakiej wysokości są to oszczędności?

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Kwota 600 tys. złotych.

Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych
Ta  oszczędność  została  przesunięta  na  przedszkole  po  to,  żeby  w  tym  roku 
uruchomić przetarg na dokumentację dla przedszkola.

Radny Piotr Skiba – członek Komisji
Środki zdjęte w tym roku z Pomorskiej Kolei Metropolitalnej będą odtwarzane w 
roku 2013?

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Mamy nadzieję, że co najmniej w tym roku a na pewno w roku 2013 zaczną do nas 
środki wpływać z dotacji unijnych. Niemniej my to przedsięwzięcie, jeżeli chodzi o 
PKM przesuwamy te środki z roku 2012 na rok 2015, czyli odtworzymy je w roku 
2015.

Przewodniczący Piotr Dzik
Dziękuję. Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania.

Ustalenia:              Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady  Miasta  Gdańska  Miasta  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 - 
druk nr 541.

Głosowanie:
Komisja 5 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących – 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, 
zawarty w druku nr 541. Opinia Nr 29-6/168/44/2012

Punkt – 5.
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2012 rok – druk nr 542. Sprawa: 
BRMG -  S.0006.105.2012-  oryginał  projektu  uchwały  w protokole  z  sesji  Rady 
Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2012 roku.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Referując  przedmiotowy  projekt  uchwały  powiedziała  m.in.,  że  nie  zmienia  się 
wysokość deficytu. Omówię większe przedsięwzięcia. Mamy zwrot VAT z zadania 
program  ożywienia  dróg  wodnych,  oczywiście  zadania  inwestycyjnego. 
Wprowadzamy do budżetu 4 miliony złotych. Ponadto Miejski  Ogród Zoologiczny 
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Wybrzeże  otrzymał  darowiznę  od  firmy  AMBER  GOLD  na  budowę  domków  dla 
gibonów w wysokości 212 tys. złotych. Jest też zwrot podatku VAT od tego zadania 
w wysokości prawie 14 tys. zł.  Darowizna od osób fizycznych na pokrycie kosztów 
funkcjonowania schroniska dla bezdomnych zwierząt w wysokości 9 tys. złotych.
Wprowadzamy karę od Hydrobudowy w proporcji 25%, tj. 947 tys. zł. Pozostałe 75% 
kary  stanowi  przychód  naszej  spółki,  z  uwagi  na  to,  że  jesteśmy  w  takich 
proporcjach  współwłaścicielami  stadionu.  Natomiast  z  tej  kwoty,  ta kwota była 
większa ponad milion złotych, 200 tys. zł. Musimy przekazać do Ministerstwa Sportu 
z uwagi na to, że w umowie są zawarte zapisy,  że jeżeli  uzyskamy dodatkowe 
dochody z tytułu kar itd., to musimy w proporcji podzielić się z Ministerstwem.

Mamy zmniejszenie dotacji o kwotę 3 trzy miliony 478 tys. zł. Na projekt związany 
z rozwojem komunikacji rowerowej. W tym roku mamy zmniejszenie tej dotacji i 
per saldo zwiększenie dochodów tj. 4 miliony 413 tys. złotych. Zdjęcie środków 
ponad 10 milionów 731 tys. złotych z Pomorskiej Kolei Metropolitalnej i również z 
przygotowania  stadionu  PGE  Arena  1  milion  620  tys.  zł.  To  pozwala  nam  na 
zwiększenie  środków  na  takie  zadania  jak  Pętla  Żuławska  –  rozwój  turystyki 
wodnej, o czym mówiłam przy WPF. Również program ożywienia dróg wodnych 8 
milionów 800 tys.  zł.  Również Centrum Hevelianum. Jest  to budowa kompleksu 
edukacyjno –  rekreacyjnego – 2 miliony 766 tys. złotych. I  zintegrowany system 
zarządzania ruchem TRISTAR. 

Mamy  oszczędności  po  przetargu  na  przebudowę  nawierzchni  ul.  Trakt  Św. 
Wojciecha.  Jest  to  odcinek  od  granicy  miasta  do  włączenia  z  Obwodnicą 
Południową Gdańska.  Oszczędność  jest  2  miliony  740 tys.  złotych.  I  właśnie  te 
oszczędności pozwalają na odtworzenie zadań.

Przewodniczący Piotr Dzik
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję.

DYSKUSJA:

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
Ile wynosiła łączna kwota kary od Hydrobudowy?

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Ponad 4 miliony złotych.

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
Czy już się skończyła sprawa spływu środków na zakończenie Trasy W-Z?

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Jeszcze  nie  mamy.  Jest  obiecane,  że  po  20  kwietnia  te  środki  do  nas  zaczną 
wpływać.  Wnioski  o  płatność  zostały  złożone  i  na  W-Z  i  na  Gdański  Projekt 
Komunikacji Miejskiej.

Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych
W Centrum Transportowym była reorganizacja w styczniu i zmieniła się i struktura 
organizacyjna i opiekunowie projektów i wnioski są jeszcze raz oceniane.

Radny Piotr Skiba – członek Komisji
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To będzie na bieżąco w zmianach budżetu?

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Mamy te środki już zaplanowane w budżecie i wystąpiliśmy z wnioskiem o płatność. 
I w tej chwili analizujemy, w jakiej wysokości będą wpływać środki do budżetu w 
stosunku do planu.

Radny Piotr Skiba – członek Komisji
Czyli jak będzie inna wartość, to wtedy będzie zmiana w budżecie?

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska
Tak. Natomiast nie ukrywamy, że mamy jeszcze do odtworzenia niewykorzystane 
środki  z  roku  2011  na  kwotę  prawie  71  milionów  złotych,  dotyczy  to  Trasy 
Słowackiego,  Sucharskiego,  ale  to  wówczas  będziemy  analizować  jak  zostaną 
podpisane umowy. Mamy nadzieję, że najpóźniej do czerwca zostaną podpisane 
umowy na te dwa projekty drogowe.

Przewodniczący Piotr Dzik
Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosownia.

Ustalenia:              Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady  Miasta  Gdańska  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  budżetu 
miasta Gdańska na 2012 rok – druk nr 542.

Głosowanie:
Komisja 3 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymujących – 
przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  -  bez 
poprawek, zawarty w druku nr 542. Opinia Nr 29-6/169/45/2012

Punkt – 6.
Rozpatrzenie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  dodatkowego  obniżenia  stawki 
czynszu  najmu  lokalu użytkowego,  położonego  przy  ul.  Łagiewniki  56  w 
Gdańsku o 20% z tytułu realizacji zadań związanych z promocją Miasta Gdańska 
- sprawa WGK.II.7152.1.30.2012.JW.87862 z dnia 28.03.2012r.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., że najemcy lokalu pan Witold 
Nonna i Pani Małgorzata Grynder, którzy korzystają z lokalu komunalnego przy ul. 
Łagiewniki  56  o  powierzchni  188  m2,  w  którym  jest  prowadzona  księgarnia 
naukowa, wystąpili z wnioskiem do pana prezydenta o kontynuację obniżki z tytułu 
promocji miasta Zdańska. Zgodnie z § 6 ust. 11 uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie zasad gospodarowania zasobem komunalnych lokali użytkowych najemca, 
który prowadzi działalność i realizuje w lokalu zadania mające na celu promocję 
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Gdańska może uzyskać dodatkową obniżkę w wysokości  20%, gdy prowadzi  tego 
typu działania. Pan Nonna już wcześniej realizował takie zadania. Obecnie zgłasza, 
że  w  lokalu  tym  posiada  ofertę  promującą  Gdańsk.  Ma  wystawione  książki  o 
Gdańsku.  Periodyki  naukowe i  różnego  rodzaju  czasopisma, które  mają  w jakiś 
sposób promować i przedstawiać kulturę Gdańska. Ponadto prezentowane są książki 
gdańskich autorów: Chwina, Huelle, Nowosielskiego, Januszajtisa.  W szczególności 
eksponowane  są  gdańskie  oficyny  np.  Marpress,  Oskard  Polnord  i  wydawnictwa 
wyższych  uczelni:  Uniwersytetu  Gdańskiego,  Politechniki  Gdańskiej  oraz 
Gdańskiego Towarzystwa Naukowego. 

Wcześniej  ten  najemca  uzyskał  zgodę  Komisji  na  prowadzenie  działalności  ze 
wspólnikiem, który chciał zainwestować kapitał w podniesienie standardu księgarni. 
Część z tych awizowanych wcześniej działań została wykonana na kwotę ponad 11 
tysięcy, tj. głównie komputeryzacja księgarni. Dalsze środki w kwocie 38 tysięcy 
złotych będą zainwestowane w remont tego lokalu. Mając powyższe na uwadze 
zwracamy  się  z  prośba  o  pozytywne  zaopiniowanie  wniosku  o  kontynuacje  tej 
obniżki na następny okres, czyli na okres jednego roku.

Przewodniczący Piotr Dzik
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję.

DYSKUSJA:

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
Jak ta obniżka wpłynie na zmniejszenie wpływów do budżetu miasta?

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Podstawowa stawka bazowa wynosi ok. 21 zł., a 20% około 4 zł. za m2 x 188 m2  = 
około 800 zł. mniej miesięcznie.

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
Około 10 tys. zł. rocznie.

Radny Piotr Skiba – członek Komisji
Czy najemca uiszcza regularnie czynsz?

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Warunkiem udzielenia  obniżki  jest  płacenie  na bieżąco  czynszu.  Opóźnienia  nie 
sięgają miesiąca i pełnego wymiaru przypisu czynszu. To są naturalne zaległości z 
księgowań, więc trudno mówić o zadłużeniu.

Radny Dariusz Słodkowski – członek Komisji
Jaka jest podstawa przyznawania tej bonifikaty?

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
To jest promocja miasta.

Radny Dariusz Słodkowski – członek Komisji
Na czym to się opiera, bo w ten sam sposób to, np. Empik, który ma kilka książek o 
Gdańsku też może wystąpić. Jest jakieś kryterium tego, z ciekawości pytam?
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Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
To tylko i wyłącznie jest decyzja państwa Komisji. Natomiast wiadomo, jeżeli to 
jest jedna, czy kilka książek, która jest o Gdańsku nie jest podstawą. Natomiast ta 
akurat księgarnia ma bardzo dużo pozycji, które Gdańsk promują. Zresztą najemca 
jest fanem Gdańska. 

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
To jest w interesie księgarni promowanie wydawnictw w Gdańsku, sprzedawanych 
w Gdańsku. Ale faktem jest, byłem w tej księgarni ostatnio, i rzeczywiście w tej 
księgarni jest to zrobione sensownie.

Radny Dariusz Słodkowski – członek Komisji
Jest np. Szafa Gdańska, która z tego zrobiła biznes a np. Empik tego interesu nie 
wyczuwa.

Radny Grzegorz Strzelczyk – członek Komisji
Nie wyczuwa interesu, a my z kolei nie możemy w jakiś sposób wspierać, bo są w 
lokalach komercyjnych.

Radny Piotr Skiba – członek Komisji
Ta  księgarnia  ma  bardzo  długą  tradycję.  Swego  czasu  tam  też  wydawnictwa 
muzyczne były. Rozumiem, że ten najemca nie robi jakiegoś ogromnego biznesu na 
tych książkach. Będę namawiał państwa do poparcia tego wniosku.

Przewodniczący Piotr Dzik
Na  książkach  nie  ma  wielkich  kokosów.  Natomiast  ustawienie  jakichś  nowych 
stojaków,  tj.  dodatkowa  powierzchnia,  poza  tym  już  tę  obniżkę  kiedyś,  jako 
Komisja przydzieliliśmy a teraz jest to kontynuacja, bo obniżka jest dawana na rok. 
Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania.

Ustalenia:              Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie  wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dodatkowego obniżenia stawki czynszu 
najmu lokalu użytkowego, położonego przy ul. Łagiewniki 56 w Gdańsku o 20% 
z tytułu realizacji zadań związanych z promocją Miasta Gdańska.

Głosowanie:
Komisja  6  głosami  za  –  jednogłośnie  -  pozytywnie  zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie  dodatkowego obniżenia  stawki czynszu 
najmu lokalu użytkowego, położonego przy ul. Łagiewniki 56 w Gdańsku o 20% z 
tytułu realizacji zadań związanych z promocją Miasta Gdańska. Opinia Nr 29-
6/170/46/2012
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Punkt – 6.1.
Rozpatrzenie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  dalszego  użyczenia  lokalu 
użytkowego,  zlokalizowanego  przy  ul.  Długiej  50/51  w  Gdańsku  –  na  rzecz 
Teatru  Szekspirowskiego  -  sprawa  WGK.II.7152.1.43.2012.MZ.100313  z  dnia 
11.04.2012r.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Referując  przedmiotowy  wniosek  powiedziała  m.in.,  że  instytucja kultury Teatr 
Szekspirowski  wystąpiła  do  pana  prezydenta  z  prośbą  o  przedłużenie 
dotychczasowej umowy użyczenia. Podyktowane jest to tym, że niestety termin 
oddania  docelowej  siedziby,  która  jest  realizowana  w  oparciu  o  projekt 
dofinansowywany  z  różnych  źródeł.  Budowa  siedziby  Gdańskiego  Teatru 
Szekspirowskiego niestety zostanie zakończona najwcześniej w pierwszym półroczu 
2013 roku. Z tego też względu biorąc pod uwagę wydłużające się procedury i sam 
proces uzyskiwania wymaganych pozwoleń na użytkowanie i dokończenie samej tej 
siedziby,  w  imieniu  pana  prezydenta  zwracam się  do  państwa  o  zaopiniowanie 
wniosku o przedłużenie na kolejny dwuletni okres. Natomiast nie będzie to dłużej 
niż do czasu przekazania docelowej siedziby w nowym obiekcie. Teatr korzystał już 
z trzyletniego okresu użyczenia. 

Przewodniczący Piotr Dzik
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania.

Ustalenia:              Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie  wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie  dalszego użyczenia lokalu użytkowego, 
zlokalizowanego  przy  ul.  Długiej  50/51  w  Gdańsku  –  na  rzecz  Teatru 
Szekspirowskiego.

Głosowanie:
Komisja 5 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się -  
pozytywnie  zaopiniowała wniosek  Prezydenta  Miasta  Gdańska  w  sprawie  
dalszego użyczenia lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy ul. Długiej 50/51 w  
Gdańsku – na rzecz Teatru Szekspirowskiego. Opinia Nr 29-6/171/47/2012

13



Punkt – 7.
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.

Przewodniczący Piotr Dzik
Pismo w sprawie mieszkania przy ul. Wita Stwosza w Gdańsku. 

Ustawa o ochronie danych osobowych.

Przewodniczący Piotr Dzik
W sprawach wniesionych głos chciał  zabrać Pan profesor Andruszkiewicz. Proszę 
bardzo.

Pan Profesor Witold Andruszkiewicz
Proszę państwa. W najbliższym czasie rozpocznie się ten wielki napływ gości do 
Gdańska na Euro 2012. Na tę okoliczność został wydany plan miasta. Plan ten nie 
pokazuje granic miasta, a w szczególności nie ma na mapie terenów od Martwej 
Wisły. Ta mapa nie pokazuje ile Gdańsk ma dostępności do morza.

Radny Dariusz Słodkowski – członek Komisji
Być może plan ten musiałby być dużo większych rozmiarów, żeby był tak dokładny i  
być Mozę z tego względu tak został opracowany?

Przewodniczący Piotr Dzik
Niemniej przyjmuję ten problem zgłoszony przez pana profesora. Zwrócę się do 
Wydziału Promocji, dlaczego tak został ten plan miasta opracowany.

Dzisiejszy porządek obrad został wyczerpany. Więcej spraw z mojej strony nie ma, 
ze  strony  członków  Komisji  nie  widzę.  Dziękuję  bardzo  za  czynny  udział  w 
posiedzeniu. Zamykam posiedzenie.

Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16.15.

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik

Protokół sporządziła:

Elżbieta Wajs- Deyck
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Opinie, które zostały wydane przez Komisję na posiedzeniu:

BRMG-KPGiM-III. 0012.6-4.2012.EWD.106486

Sprawa: BRMG - S.0006.107.2012

                                   Pan Bogdan Oleszek
                             Przewodniczący

                                 Rady Miasta Gdańska

Opinia Nr 29-6/165/41/2012
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska

z dnia 17 kwietnia 2012 roku

do projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska zmieniającej  uchwałę  w 
sprawie uchwalenia statutu Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki 
budżetowej – druk nr 544.
=======================================================

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez  Pana  Stanisława  Małachowskiego  –  Kierownika  Działu 
Utrzymania  Dróg  w  Zarządzie  Dróg  i  Zieleni  w  Gdańsku, 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, 
zawarty w druku nr 544.

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik

Do wiadomości:
Prezydent Miasta Gdańska
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BRMG-KPGiM-III. 0012.6-5.2012.EWD.106503

Sprawa: BRMG - S.0006.108.2012

                                   Pan Bogdan Oleszek
                             Przewodniczący

                                 Rady Miasta Gdańska

Opinia Nr 29-6/166/42/2012
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska

z dnia 17 kwietnia 2012 roku

do projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska w  sprawie  przystąpienia  do 
partnerstwa w ramach projektu „Pomorska Fabryka Design” realizowanego w 
ramach Priorytetu VI Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  – druk nr 545.
=======================================================

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Pana Rolanda Budnika – Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy  w Gdańsku oraz przeprowadzonej  dyskusji,  Komisja 7 
głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy  projekt  uchwały  -  bez  poprawek,  zawarty  w 
druku nr 545.

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik

Do wiadomości:
Prezydent Miasta Gdańska

16



BRMG-KPGiM-III. 0012.6-6.2012.EWD.106512

Sprawa: BRMG - S.0006.90.2012

                                   Pan Bogdan Oleszek
                             Przewodniczący

                                 Rady Miasta Gdańska

Opinia Nr 29-6/167/43/2012
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska

z dnia 17 kwietnia 2012 roku

do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w  sprawie zmiany programu 
rozwoju  gminy  Gdańsk  zawartego  w  dokumencie  „Strategia  Rozwoju 
Gdańska do roku 2015 - druk nr 527. 
=======================================================

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez  Pana  Tomasza  Drozdowskiego  –  Zastępcę  Dyrektora 
Wydziału  Polityki  Gospodarczej,  Komisja  7  głosami  za  – 
jednogłośnie  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy  projekt  uchwały  -  bez  poprawek,  zawarty  w 
druku nr 527.

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik

Do wiadomości:
Prezydent Miasta Gdańska
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BRMG-KPGiM-III. 0012.6-7.2012.EWD.106530

Sprawa: BRMG - S.0006.104.2012

                                   Pan Bogdan Oleszek
                             Przewodniczący

                                 Rady Miasta Gdańska

Opinia Nr 29-6/168/44/2012
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska

z dnia 17 kwietnia 2012 roku

do projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska zmieniającej  uchwałę  w 
sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miasta 
Gdańska na lata 2012-2040   - druk nr 541.
=======================================================

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta Gdańska oraz 
przeprowadzonej  dyskusji,  Komisja  5  głosami  za,  przy  2 
głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących – przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 541.

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik

Do wiadomości:
Prezydent Miasta Gdańska
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BRMG-KPGiM-III. 0012.6-.2012.EWD.106544

Sprawa: BRMG - S.0006.105.2012

                                   Pan Bogdan Oleszek
                             Przewodniczący

                                 Rady Miasta Gdańska

Opinia Nr 29-6/169/45/2012
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska

z dnia 17 kwietnia 2012 roku

do projektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska zmieniającej  uchwałę  w 
sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2012 rok – druk nr 542.
=======================================================

            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych 
przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnika Miasta Gdańska oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 3 głosami za, przy 1 głosie 
przeciwnym  i  2  głosach  wstrzymujących  –  przyjęła  i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez 
poprawek, zawarty w druku nr 542.

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik

Do wiadomości:
Prezydent Miasta Gdańska
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BRMG-KPGiM-III.0012.6-9.2012. (wch.:6-2) EWD.106549

Sprawa: WGK.II.7152.1.30.2012.JW.87862 z dnia 28.03.2012r.

                                                   Pan 
                                                   Paweł Adamowicz
                                                   Prezydent Miasta Gdańska

Opinia Nr 29-6/170/46/2012
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska

z dnia 17 kwietnia 2012 roku

do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dodatkowego obniżenia 
stawki czynszu najmu lokalu użytkowego, położonego przy ul. Łagiewniki 
56 w Gdańsku  o 20% z tytułu realizacji  zadań związanych z promocją 
Miasta Gdańska.
=======================================================

 
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią  Barbarę  Majewską  –  Zastępcę  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej  oraz  przeprowadzonej  dyskusji,  Komisja  6  głosami  za  – 
jednogłośnie  -  pozytywnie  zaopiniowała   wniosek  Prezydenta  Miasta   
Gdańska  w  sprawie  dodatkowego  obniżenia  stawki  czynszu  najmu 
lokalu   użytkowego, położonego przy ul. Łagiewniki 56 w Gdańsku   o 20%   
z tytułu realizacji zadań związanych z promocją Miasta Gdańska.

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik
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BRMG-KPGiM-III.0012.6-10.2012. (wch.:6-3) EWD.106554

WGK.II.7152.1.43.2012.MZ.100313 z dnia 11.04.2012r.

                                                   Pan 
                                                   Paweł Adamowicz
                                                   Prezydent Miasta Gdańska

Opinia Nr 29-6/171/47/2012
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska

z dnia 17 kwietnia 2012 roku

do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie  dalszego użyczenia  lokalu 
użytkowego,  zlokalizowanego  przy  ul.  Długiej  50/51  w  Gdańsku  –  na  rzecz 
Teatru Szekspirowskiego. 
=======================================================

 
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez 
Panią  Barbarę  Majewską  –  Zastępcę  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki 
Komunalnej oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 5 głosami za, przy 
1  głosie  przeciwnym  i  0  głosach  wstrzymujących  się  -  pozytywnie 
zaopiniowała   wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie    dalszego   
użyczenia lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy ul. Długiej 50/51 w 
Gdańsku – na rzecz Teatru Szekspirowskiego. 

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik
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